
No. Email Name Summary: 
Languages 

Spoken:

1 e1307549@u.nus.edu
Deng Mingwen 
(Nickname: Letitia)

Join me for a guided campus tour where I’ll share unique stories, student life insights, and hidden gems 
around the university. Whether you're a prospective student or a curious visitor, this tour offers a fun and 
authentic glimpse into campus life. (Translation: 
漫步校园，由我为您娓娓道来一砖一瓦背后的故事，带您 
走进青春流转的时光与角落。希望无论您是未来的学子，或是有缘的过客，都能在 
这一程中感受到校园的脉动与温度。）

Chinese, English

2 e1356831@u.nus.edu Liang Jingying/JY/婧盈

I’m Jingying — a Year 2 student majoring in Chinese Studies and Psychology at NUS. With over five years of 
experience as a freelance tutor, I’m confident in engaging and interacting with children during tours. I look 
forward to sharing stories and offering fun, insightful experiences about life as an NUS student! 
我是婧盈，一个在新加坡留学十五年的广东+重庆人，对新加坡的教育体系相当熟悉。目前我在国
大攻读中文系和心理学。除了带大家参观校园设施，我也会分享关于新加坡和国大留学生活的点点

滴滴。我性格热情幽默，相信整个导览体验会非常有趣！

Chinese/English 

3 e1356403@u.nus.edu Xu WenYue

As an experienced school tour guide, I will provide you with in-depth insights into the school's history, culture, 
and unique features. With my familiarity with the campus and fluent Chinese communication skills, I ensure 
a detailed and engaging introduction to help you fully experience the charm and academic atmosphere of the 
school！作经验丰富的校园导览员，我将带您深入了解学校的就读体验、历史、文化和特色。凭借
对校园的熟悉和流利的中文交流能力，我能为您提供详尽、生动的介绍，让您全面感受学校的独特

魅力和学习氛围！

English, Mandarin 

4 e0973898@u.nus.edu Julie (YIN Yuhui)

As a bilingual communicator fluent in both English and Chinese, I offer a unique blend of cross-cultural 
communication skills and global academic experience. The multi-country academic journey has shaped my 
global mindset, enhanced my adaptability, and deepened my understanding of the varied challenges and 
opportunities faced by students from different cultural and educational backgrounds. I can bring you 
meaningful stories and experiences—from adapting to new learning environments, to building friendships 
across cultures, and balancing research with student life. Welcome to NUS! 
作为一名精通中英文的双语交流者，我拥有独特的跨文化沟通技巧和全球学术经验。跨国学术之旅

塑造了我的全球思维，增强了我的适应能力，并加深了我对不同文化和教育背景的学生所面临的各

种挑战和机遇的理解。我可以为您带来精彩的故事和经历——从适应新的学习环境，到建立跨文化
友谊，以及如何平衡研究与学生生活!欢迎来NUS体验！

ENGLISH and 
CHINESE



5 e1375524@u.nus.edu Ung Yun Hui (洪筠惠)

Take a walk with me and see the campus the way we experience it every day. As a student docent, I’ll show 
you my favourite spots, share real stories, and give you a glimpse into what life here is really like.  Chinese 
Translation: 
和我一起在校园走走，看看我们每天生活的地方。我会带你去我最喜欢的角落，分享真实的故事，

让你感受这里真正的学生生活。

Mandarin, Bahasa 
Melayu, English

6 e1143621@u.nus.edu Zhang Xiaoyu

Welcome to NUS! I am currently a PhD student in AI for IoT and previously earned my Master's degree here, 
giving me extensive experience with university life. I am excited to share our rich history and vibrant culture 
with you as we explore the campus together. I hope this tour offers you unique insights, so please don't 
hesitate to ask me anything along the way.

Chinese, English

7 e1469860@u.nus.edu Mai Jian Zhao

As an undergraduate student at NUS Yong Loo Lin School of Medicine with 6 years of living and studying in 
Singapore, I offer insightful and engaging campus tours tailored to your interests. Fluent in English, Mandarin, 
and Cantonese, I will guide you through NUS’s vibrant history, academic environment, and student 
life—giving you a unique and authentic perspective of university life in Singapore. Join me to discover the 
hidden gems of NUS! 
我是国大杨潞龄医学院的医学生，在新加坡学习生活已有六年。熟悉本地教育制度、校园历史与学

生生活，并能以流利的英语、中文和粤语为您提供深度导览。无论您是想了解升学途径，还是体验

真实的校园文化，我都会带您走进一个与众不同的国大，感受这里独特的学术氛围与生活魅力。欢

迎与我一起，探索国大的精彩！

English, Mandarin, 
and Cantonese

8 e0772685@u.nus.edu Menghan 马梦晗

English: I am a NUS scholar who has lived in Singapore for many years, giving me a strong understanding of 
the local education system, student life, and campus culture. Outgoing, friendly, and passionate about 
sharing my experiences, I’ve conducted numerous campus tours and consistently received excellent 
feedback for making visitors feel welcomed and informed. Whether you’re exploring academic pathways or 
simply curious about student life, I offer engaging, personalised tours that showcase the vibrant spirit and 
hidden gems of NUS.  中文： 
我是一名在新加坡生活多年的新加坡国立大学奖学金生，对当地的教育体系、学生生活和校园文化

都有深入的了解。我性格开朗友善，热爱分享自己的经验，也曾多次带领校园参观，并屡次获得来

访者的好评。无论您是想了解学术发展路径，还是对大学生活感到好奇，我都能为您提供生动、有

趣、且量身定制的校园导览，带您感受NUS的活力与魅力。

Mandarin, English 

9 e0958051@u.nus.edu Guo Xiaobin 郭晓斌
关于我的导览：我希望在拍照打卡的基础上，结合景观建筑，融入进更多具有历史文化内涵的讲解

，从而帮助访客理解国大与新加坡背后的故事。作为一位奖学金生，以及曾在中国大学进修过半年

的交换生，我也可以为访客提供学习技巧、申奖经验，以及对比中新两国教育等方面的资讯。

Mandarin Chinese 
(中文讲解), 
English (英文讲解)



10 e1372409@u.nus.edu Habib Andrianus

English. I’m Habib Andrianus, an Economics Master’s student at NUS with strong experience guiding 
international groups through key cultural and policy institutions in Singapore. I enjoy making complex stories 
easy to understand and creating warm, engaging tours tailored to each audience. Whether you’re visiting 
NUS or exploring Singapore’s history and diversity, I aim to make your experience meaningful, clear, and 
memorable.  Indonesian: Saya Habib Andrianus, mahasiswa Master Ekonomi di NUS dengan pengalaman 
sebagai pemandu kelompok internasional ke berbagai institusi di Singapura. Saya senang berbagi cerita unik 
dari setiap tempat, dan menghadirkan tur yang hangat serta menarik sesuai kebutuhan pengunjung. Baik 
menjelajahi NUS maupun sejarah dan keberagaman di Singapura, saya berusaha memberikan pengalaman 
yang jelas, bermakna, dan berkesan.

English, Bahasa 
Indonesia

11 e0952461@u.nus.edu Pan Xinghai 潘星海

I am Pan Xinghai, a PhD student in Physics at the National University of Singapore. I provide guided campus 
tours highlighting campus architecture, key facilities, admissions information, and student life. I also offer 
sharing sessions on studying and living in Singapore, drawing from my own academic and personal 
experiences. 
我是潘星海，是新加坡国立大学物理系全奖博士生。我会介绍校园建筑特色、主要设施、申请攻略

与学生生活等内容。也会结合自身经历，为访学团和申请者分享新加坡学习与生活的信息。

English, Chinese 
mandarin, Chinese 
Wu

12 e1355617@u.nus.edu
Low Yue Jia Yuga 
刘悦嘉

Trust me. 选我准没错。 Chinese, English

13 e1192472@u.nus.edu Niu Dixiao

Hi, My name is Niu Dixiao, and I’m currently pursuing a PhD in Robotics at the National University of 
Singapore (NUS). I completed my Master’s degree at NUS and have been here for over two years. During this 
time, I’ve gained extensive knowledge of both the university’s history and the layout of our campus, and I’d be 
happy to offer you a comprehensive tour if you’re new to NUS. In addition, I also have a strong background in 
robotics and artificial intelligence. If you’re a high school student or simply curious about robotics, feel free to 
ask me any questions during our tour. I’m fluent in English and Chinese.  你好，我目前是新加坡国立大学 
（NUS）机器人方向的博士。我在NUS取得了硕士学位，并在这里已经学习和生活了 
两年多。在此期间，我对学校的历史和校园布局都有了深入了解，如果你是第一次 
来NUS，我很乐意带你进行一次全面的校园导览。 此外，我在机器人学和人工智能 
领域拥有扎实的背景。如果你是高中生或者对机器人感兴趣，在参观过程中随时都 
可以向我提问。我能熟练使用英文和中文。

Chinese English 

14 e1138682@u.nus.edu
Nickname: Elsa Pang 
Full Name: Faustina 
Pang Eng Hong

Experience NUS through the eyes of a student guide who brings the campus to life with clear explanations, 
engaging stories, and friendly support. Whether you're a prospective student or a visitor, I’ll help you explore 
key facilities, understand campus life, and feel at home at NUS.  
由在校学生带领，带您深入了解新加坡国立大学的校园文化与学习环境。无论您是未来学生或访客

，我都会以清晰讲解和友好导览，带您轻松探索校园重点设施，体验真正的 NUS 生活。

English and 
Mandarin



15 e1129829@u.nus.edu Lee Ying Xin

Hi there! I’m Ying Xin, a third-year student from Malaysia, and NUS has become my second home. From 
hidden food gems to quiet scenic spots, I’d love to share what makes this campus so special to me as a 
student. Come explore with me! 
您好！我是就读于新加坡国立大学的大三学生，颖欣。我来自马来西亚。NUS早已成为我 
在新加坡的家，也因此让我发现了许多或许还未被大众发掘的美食，还有各种独特 
又迷人的角落。欢迎和我一起走走看看，感受NUS的魅力！🌟 Hai! Saya pelajar tahun ketiga dari 
Malaysia, dan NUS kini ibarat rumah kedua saya. Saya ingin kongsikan tempat menarik dan suasana unik 
yang menjadikan kampus ini istimewa. Jom kita terokai bersama!

Mandarin Chinese, 
English, 
Cantonese, 
Bahasa Melayu

16 e0544162@u.nus.edu Wang Weiyu (Wayne)

Hi! This is my 5th year in NUS, spending 4 years here as an undergraduate, and now continuing at NUS as a 
Year 1 PhD student. Over the years, I’ve joined different campus activities and programmes, and I’m happy to 
share what I’ve personally experienced during the tour. If you’re curious about student life, campus culture, 
or what it’s like studying at NUS day-to-day, feel free to ask along the way. I’d love to show you around NUS 
from a real student’s perspective!  
大家好！我目前是新国立博士生，之前4年在NUS完成本科，现在继续留在NUS攻读博士。这些年我
参与过很多不同的校园活动和项目，导览时会以自己的亲身经历为主，和大家分享真实的学生视角

。如果你对NUS的学生生活、校园文化，或日常学习体验感兴趣，欢迎一路提问交流。我很期待用
学生的角度带你认识新国立！你也可以在我的小红书号(42894597828)联系我

Chinese English

17 e1523959@u.nus.edu Junjie/俊杰

Hey everyone! I’m an effectively bilingual student who has grown up in Singapore since the age of seven, 
giving me a strong understanding of both local culture and the education system. Living on campus makes 
me very familiar with student life, and I’m happy to share practical admission insights, scholarship 
application tips, and strategies for improving English as a non-native speaker.  Chinese (中文): 
大家好！我从七岁起就在新加坡成长，能熟练使用中英文，对本地文化和教育体系十分熟悉。住在

校园里让我对校园生活有深入了解，也很乐意分享入学攻略、奖学金申请技巧，以及非母语者提升

英语的学习方法。

English, Mandarin 
Chinese

18 e0690861@u.nus.edu Jean（京贤）

I'm a Year 4 undergraduate majoring in Chinese Studies. I have experience conducting interactive tours for a 
wide range of audiences — from primary and university students to family groups. I can lead tours in both 
Mandarin and English. During the tour, I’ll share not only about the school facilities, but also my personal 
experiences as an NUS student, so you can get to know NUS from multiple perspectives! 🤗🤗

English and 
Mandarin 



19 e0725854@u.nus.edu
Trestan Phoo Weizhi 
(Trestan)

Join me as I show you around NUS and share the hidden gems of Singapore I’ve come 
to love. My tours blend personal stories, local insights, and unforgettable sights
—perfect for first-timers or curious!  跟着我一起走访国大校园，发现我最喜欢的新加坡隐藏景点。我
的导览结合个人故事、当地见解和精彩美景——非常适合第一次来访的新朋友或喜欢探索的人!  Acco
mpagnez-moi pour découvrir le campus de la NUS et quelques trésors cachés de Singa
pour que j’adore. Mes visites allient histoires personnelles, perspectives locales
 et lieux incontournables — parfait pour les nouveaux visiteurs comme pour les exp
lorateurs ! 저와 함께 NUS 캠퍼스를 둘러보고, 제가 사랑하게 된 싱가포르의 숨은 명소들을 만나보세

요. 제 투어는 개인적인 이야기, 현지 인사이트, 그리고 인상적인 풍경으로 구성되어 있어 처음 오시는

 분들도, 탐험을 좋아하는 분들도 모두에게 딱 맞습니다!  มารว่มเดนิชมมหาวทิยาลยั NUS กับฉัน และคน้

พบสถานทีล่บัๆ ในสงิคโปรท์ีฉั่นหลงรัก ทัวรข์องฉันผสมผสานเรือ่งราวสว่นตวั มมุมองคนท ้

องถิน่ และสถานทีส่วยงามน่าประทับใจ เหมาะส าหรับผูม้าเยอืนครัง้แรกและนักส ารวจทีช่อบความแปลกใหม!่

English, Mandarin 
Chinese (中文), Kor
ean (한국어), Fren
ch (Français), Thai (
ไทย)

20 e1356779@u.nus.edu Gladys Lee 李幸颐

Hello! I'm Gladys, a Year 3 student from the Yong Loo Lin School of Medicine! I’m currently staying on 
campus at CAPT (College of Alice and Peter Tan). Feel free to ask me anything about school life, NUS 
academics, or on-campus accommodation. I’m happy to share my experiences and help where I can!  
大家好！我是幸颐，新加坡国立大学杨潞龄医学院三年级的学生，目前住在 CAPT（Alice & Peter Tan 
学院）宿舍。如果你对校园生活、NUS 
学业或住宿有什么疑问，欢迎随时来问我！我很乐意分享我的经验。  안녕하세요! 저는 NUS 윤롱린 
의과대학 3학년 학생 글래디스입니다. 지금은 CAPT(College of Alice & Peter Tan) 기숙사에서 생활하고 
있어요. 학교 생활, NUS 수업, 또는 기숙사 생활에 대해 궁금한 점이 있다면 언제든지 편하게 
물어보세요! 제 경험을 나누게 되어 기쁩니다！

English, Chinese, 
Basic Korean

21 e1375490@u.nus.edu Tan Yin Hui Can’t wait to take you around and discover NUS together! 大家好，很期待带你们探索NUS的每个角落！
English, Mandarin, 
Malay



22 e1484108@u.nus.edu Liu Yuxuan（刘羽璇）

Hi! I'm Liu Yuxuan, a year 2 undergraduate studying Biomedical Engineering and Life Sciences. I come from 
Guangdong, Shenzhen and studied for 7 years in the Netherlands before returning to prepare for Zhonghao 
and Gaokao. As a current NUS student passionate about learning and connecting with people, I aim to create 
a warm and welcoming experience for every visitor. I look forward to showing you around campus, offering a 
glimpse into student life, and sharing interesting and authentic stories about what it is like to study and live at 
NUS! :D 
你好！我叫刘羽璇，现在在新加坡国立大学读生物医学工程和生命科学。我来自广东深圳，在来新

加坡之前曾与家人在荷兰生活和学习了七年，之后回国准备中考和高考。作为一名热爱学习、也乐

于与人交流的新国立的学生，我很期待带你们参观校园，分享真实而有趣的校园生活故事，让你更

直观地感受在 NUS 
的学习与生活。我在这里有许多美好的点滴回忆，也相信你们来访后会喜欢新国立！

Chinese, English

23 e0105060@u.nus.edu LAURA LIM HUEY MIEN

Hi! I am Laura, a final-year PhD candidate in NUS Saw Swee Hock School of Public Health. I have previously 
also completed my Bachelor and Master degrees in NUS (in Business Administration and Statistics & Data 
Science respectively), and I am truly honoured to show you around the beautiful and vibrant campus of NUS 
which I call my second home:) Feel free to ask me questions about my undergraduate/graduate experience 
including scholarship/bursary applications, hostel life, overseas exchange - anything!  
你好！我是Laura，目前在NUS苏瑞福公共卫生学院就读博士四年级。在此之前，我毕业于NUS商学
院（本科）及NUS统计学院（硕士）。很荣幸能借此机会带领大家参观NUS校园，并分享我个人的
学习旅程及攻略，包括奖学金申请、海外交换、本科和博士期NUS住宿、社团活动等。期待与大家
见面&交流呀～

English, Chinese, 
Malay

24 e1332803@u.nus.edu Fang ZhengHao/方正豪

Hi! I am a Year 2 computer science student from NUS. I have stayed in Singapore for about 15 years. Do look 
for me if you are keen to understand the perspective from a mixture of a Singaporean but China-born student! 
你好！我是一位大二的计算机本科生。我在新加坡待了差不多有15年，一路从新加坡本地学校升上
NUS。我可以带你领略从中国出生的新加坡籍的视角逛遍新加坡国立大学。如果有幸您对这个感到
兴趣的话，请您联系我！谢谢！

Chinese(中文），
English



25 e1053659@u.nus.edu Xu Yi 旭仪

Hi, I’m Xu Yi, a Year 3 student at NUS. I’m fluent in Mandarin, English, Bahasa Melayu, and Hokkien, and I 
speak a little French as well. I’m thrilled to be your student docent and can’t wait to show you around our 
beautiful campus, vibrant student life, and the unique culture of NUS. Hope to see you soon! 
您好呀，我是旭仪，NUS的一名大三生。我能够很流利地使用中文，英文，马来文和福建话以及一
点法语。很荣幸能成为您的导游，请您跟随我的脚步，以独特的视角探索校园风光，校园生活以及

文化底蕴。续梦国大，与您有约。 Apa khabar! Nama saya Xu Yi, seorang pelajar Tahun 3 di NUS. Saya 
fasih berbahasa Cina, Inggeris, Melayu dan Hokkien, serta boleh bertutur sedikit dalam bahasa Perancis. 
Saya amat teruja untuk menjadi pemandu pelancong anda dan bersedia memperkenalkan keindahan 
kampus, kehidupan pelajar yang menarik serta budaya unik di NUS. Harap dapat berjumpa dengan anda 
tidak lama lagi!

English, Chinese, 
Malay, Hokkien, 
French 

26 e1355003@u.nus.edu Lovelyn 
I will advertise my tours to be interactive and engaging, answering any questions the visitors might have. They 
can also choose the vibe and type of tour they prefer whether is it more formal and informative or less formal 
and more personalised and engaging. 

English, Chinese 

27 e1375537@u.nus.edu Terrance / 礼洋

Hello my name is Terrance, a currently year 2 Physics student in NUS. I am passionate to not only bring yall to 
take a look around NUS, and also share my experience to the tourists. Feel free to ask me anything and I am 
pleasure to answer! 
大家好，我是礼洋，是一位二年级在读的物理生。我很乐意向大家分享我在NUS这里的学习环境，
心路历程，和留学经历，让大家对这个学府有更深一层的了解。欢迎大家来到NUS， 
我也很乐意解答各位的任何疑惑！ 

Fluent: English, 
Chinese, Malay    | 
Rookie level: 
German



28 e1137111@u.nus.edu 余董轩 Ee Tung Shuen

你好，我是董轩，你可以叫我小轩。我目前就读于新加坡国立大学（NUS）生物医学工程，同时也
对校园里不同学院与专业非常熟悉。我会带您走访大学城（UTown）及校园的主要地标，并介绍学
生生活、社团活动、学习资源和校园文化。我能分享自己的学习与生活体验，也能根据您的需求讲

解不同课程的学习方向。我曾带领过大小团队，包括家庭参观、大型团体和中小型学生团。我能根

据团队规模安排最合适的路线；大型团队也可协助分组与协调其他导览员，小团队则能享受更个性

化且互动性高的体验。在参观过程中，您将了解校园核心区域、现代设施、学生日常、用餐与休闲

空间，进一步认识NUS的学术氛围与创新文化。我也能根据您的兴趣调整路线，让体验更贴近需求
。无论您是未来学生、家长，还是一般访客，我都能带您深入感受真实且充满活力的NUS。如果您
有想特别看的地方，也欢迎提前告诉我，让我为您准备最适合的行程。

Hello, I’m Tung Shuen. I’m currently studying Biomedical Engineering at the National University of Singapore 
(NUS), and I’m also very familiar with various faculties and majors across campus. This allows me to tailor the 
tour according to each visitor’s interests. I will bring you through University Town (UTown) and key campus 
landmarks, while sharing about student life, clubs, learning resources, and campus culture. I can share my 
personal experiences or explain different academic pathways depending on what you’d like to know. I have 
guided groups of all sizes, families, small teams, and large delegations. I can adjust the tour based on group 
size; for larger groups, I can coordinate with additional guides, and for smaller groups, the tour will be more 
personalised and interactive. During the tour, you’ll learn about NUS’s core areas, modern facilities, student 
life, dining options, and leisure spaces, gaining a fuller understanding of the university’s academic and 
innovation culture. I can also customise the route according to your preferences. Whether you’re a 
prospective student, a parent, or simply visiting NUS out of interest, I’ll help you discover a genuine and 
vibrant side of the campus. If there are specific places you’d like to know more about, feel free to let me know 
so I can prepare accordingly.

Chinese, English

29 e0960560@u.nus.edu Nadhif Haryadipta Available for tours in Bahasa Indonesia.
English, Bahasa 
Indonesia

30 e1155541@u.nus.edu Charly Chandra
Hi everyone, interested to join NUS? Join in me in this insightful tour on the world-class academic and 
student life. Be prepared and excited for NUS now!

English, Bahasa 
Indonesia, Malay 
Language 



31 e1136946@u.nus.edu Estelle Lim 

hello my name is Estelle, a year 3 undergraduate student, and I would love to bring you around NUS! I will do 
my best to answer your questions and share with you how NUS has given me opportunities to lead a vibrant 
student life. For the whole of 2025, I was a student guide for many tour groups visiting NUS. Being able to 
bring families and overseas students from Indonesia, India, Korea and Kazakhstan around was a fulfilling 
experience for me. Likewise, I hope to provide you with a memorable NUS tour experience too! Looking 
forward to meeting you all soon :)

English

32 e1486345@u.nus.edu Hu jiarui

Chinese:  
我是NUS大二心理学在读生胡嘉芮，我来自中国广东（深圳），会说一点粤语和河南话！如果您第
一次来NUS，我很愿意带您参观我热爱的校园。我的爱好之一是摄影，在参观途中可以为大家拍摄
，记录旅程的点滴～ 
同时我对申请、升学等方面的知识较为了解，也很愿意分享我在nus的校园生活，如果途中有任何
好奇的问题，都可以放心问我！最后我还很喜欢跟小孩子玩，希望他们也能在nus的校园里也能度
过愉快的时光！ English：I’m Hu Jiarui, a Year 2 Psychology student at NUS. I’m from Shenzhen, 
Guangdong, China. If this is your first time visiting NUS, I’d be very happy to show you around the campus that 
I love. One of my hobbies is photography, so I can also take photos for you along the way to capture little 
moments of the journey! I’m quite familiar with university applications and admissions as well, and I’m more 
than happy to share my own campus life at NUS. If you’re curious about anything during the tour, please feel 
free to ask! Lastly, I really enjoy spending time with children, and I hope they can also have a wonderful 
experience exploring the NUS campus!

Mandarin, English

33 e1129820@u.nus.edu
Aloysius Marcello 
Widagdo

Hello! I’m Marcello, a Year 3 undergraduate at the National University of Singapore (NUS). I have strong 
experience in public speaking and hosting sharing sessions, and I currently serve as the Ambassadors 
Director in the NUS Indonesian's Community, where I host events and engagement programmes for 
prospective students. My tours are warm, informative, and tailored to each visitor’s interests, reach out if 
you’d like a personalised and enjoyable experience exploring NUS! Halo! Saya Marcello, mahasiswa Tahun 3 
di National University of Singapore (NUS). Saya memiliki pengalaman yang kuat dalam public speaking dan 
memandu sharing session, serta saat ini menjabat sebagai Ambassadors Director di Perhimpunan Indonesia 
di NUS (PINUS), di mana saya menjadi host berbagai acara dan program engagement untuk calon 
mahasiswa. Tur yang saya pandu bersifat hangat, informatif, dan selalu disesuaikan dengan minat para 
pengunjung. Jangan ragu untuk menghubungi saya jika Anda ingin tur kampus NUS yang personal 
dan menyenangkan!

English, Indonesian



34 e1668523@u.nus.edu Arsyad

English: Hi! I’m Arsyad, and I look forward to showing you around NUS with clear explanations and a friendly 
guiding style. My tours highlight student life, key facilities, and what makes our campus special :)  Malay: Hai! 
Saya Arsyad, teruja untuk membawa anda meneroka NUS melalui lawatan yang jelas, mesra dan santai. 
Lawatan saya memberi tumpuan kepada kehidupan pelajar, kemudahan dan keunikan kampus kami :)

English & Malay

35 e1519348@u.nus.edu Charisse (世慧）

Hi! I’m Charisse (Shihui), a BBA student from NUS College. I’d love to show you around National University of 
Singapore and share what makes our campus special—from bustling student life and quiet study corners to 
beautiful green spaces and unique campus spots. As we walk, I’ll tell you stories about student life, campus 
culture, and academics, and answer any questions you have. You can chat with me in English, Chinese, or 
even a bit of Minnan (Hokkien), and I’ll make sure you get a real feel for life at NUS. // 大家好，我是 
Charisse（世慧）！本人是国大大一的NUSC和工商管理双主修的本科生。生为本地人，我对新加坡
与国大的学生生活、和独特景点比较熟悉。在导览过程中，我会分享校园生活、文化之类，当然也

很欢迎您随时的提问。我比较善于用中文、英文沟通，但也会说一点闽南语！

English, Mandarin 
Chinese

36 e1092087@u.nus.edu
Ramesh Babu 
Poornima (Poornima)

Ever wondered what is the legacy behind NUS faculties and what are the top most interesting projects and 
innovation. Behind every building in the NUS Campus lies a story, one which you can uncover.  Join us for an 
exclusive behind-the-scenes journey to uncover its rich legacy, step into cutting-edge facilities, and gain rare 
insights into the innovation shaping our future

English and Tamil

37 e0950192@u.nus.edu Chenhan

Hi everyone, I’m Chenhan, a PhD student at the National University of Singapore. I’m truly delighted to have 
the opportunity to guide you around our campus. I look forward to showing you the most inspiring and 
authentic sides of NUS, and helping you experience what makes our university so special. 
皆さま、こんにちは。NUS（シンガポール国立大学）で博士課程に在籍しているChenhanと申し
ます。 
本日は、皆さまに私たちのキャンパスの魅力と、NUSの“本当の姿”をご紹介できることを心より
楽しみにしております。どうぞよろしくお願いいたします。大家好，我是Chenhan，目前在新加
坡国立大学攻读博士学位。今天非常荣幸有机会带大家参观我们的校园。我期待向你们呈现NUS最
富魅力、最真实的一面，让大家亲身感受这所大学的独特之处。

English, Japanese, 
Chinese



38 e1471315@u.nus.edu Ong Zhi Hsuen / 王芷萱

Hi! I’m Zhi Hsuen, a Year 2 Chemistry & Statistics undergraduate and scholarship holder from Malaysia. I'm 
also part of NUS College, the honours college of NUS! Being actively involved in co-curricular activities and 
major campus events, I’ve experienced NUS from many angles, and my tours are filled with stories that reveal 
what student life at NUS is really like. Moreover, as an experienced student guide, my tours are highly flexible 
and personalised. Your visit to NUS will be tailored to your interests, needs and background. So come explore 
NUS with me. I promise you a tour that’s warm, engaging, and uniquely memorable!  
大家好！我是来自马来西亚的芷萱，目前是新加坡国立大学二年级的化学与统计学本科生，同时就

读于国大的荣誉学院。我曾参与各种社团活动与校园大型活动，这让我从多个角度深入体验国大的

校园生活，也让我在导览中能够分享许多真实、有趣的学生故事。作为一名经验丰富的学生讲解员

，我非常熟悉访客的需求，也会根据你的兴趣、需求与背景为您提供一个的量身定制的独特旅程。

无论您是想了解新国大学生的校园生活，或是获取申请建议，我都能为您一一解答、耐心分享。欢

迎和我一起探索新国大，踏入一场有趣且独一无二的校园之旅！

English, 
中文(Mandarin 
Chinese), 
粤语(Cantonese), 
Bahasa Melayu

39 e1129877@u.nus.edu Chloe Eu Ji Chen (佶辰)

Hi! I am Chloe, a year 3 Malaysian NUS student majoring in Economics. I am fluent in English, Chinese, 
Cantonese and Malay. Join me for a fun tour of NUS where I‘ll show you the campus: our study spots, hidden 
gems and the best places to feel the NUS vibe. As a photography enthusiast, I’ll also help you capture 
beautiful shots around our campus📸. Let me show you a side of NUS that you won’t find in brochures! 
你好！我是佶辰，就读于新加坡国立大学的马来西亚留学生。我精通中文、英语、粤语、马来语。

作为学生导览，我会带你逛NUS最有氛围的角落、最隐藏的校园景点以及最好吃的食堂。作为个摄
影爱好者，我也会帮你打卡最出片的角落，记录美好的瞬间、留下难忘的回忆📸 
若有兴趣参观NUS，欢迎在小红书提前联系！(小红书号：859287943）

English, 中文, 
粵語, Bahasa 
Melayu

40 e1398024@u.nus.edu Larry Seow 萧崇恩

Hi! I’m Larry, an experienced NUS tour guide who has conducted more than 50 engaging tours in both English 
and Chinese for guests of all ages and backgrounds. Join me as I take you through NUS UTown, showcasing 
its vibrant student life, stunning spaces, and unique campus culture, all tailored to your interests! 
你好！我是Larry ，一名经验丰富的新加坡国立大学导览员，曾为各年龄层和不同背景的访客提供中 
英文导览服务。欢迎加入我的UTown导览，一起探索校园文化、学生生活以及充满 
活力的学习环境！

English, Chinese



41 e1523257@u.nus.edu Zhou Ling

Hi，welcome! I’m your Student Docent today, and I’m super excited to meet you! As s
omeone who loves art, people, and discovering little moments of beauty in everyday
 life, I’m here to bring you on a heartwarming and fun adventure around our campus
. I’ll share stories, fun facts, and maybe even a few “hidden gems” I’ve found thr
ough my own experiences as a student and volunteer. Feel free to chat with me anyt
ime — let’s make this tour cosy, cheerful, and filled with good vibes together! 💛
 嗨～欢迎来到我们的校园！我是你今天的学生讲解员！我喜欢艺术、喜欢和人聊天，也喜欢在生活
里发现小小的美好，跟着我的脚步，我会慢慢带你探索新加坡国立大学校园中的亮点与惊喜～我也

会分享一些我在做志愿者、参加活动、学习生活中遇到的有趣故事。在这段旅程中，欢迎随时跟我

聊天——让我们一起有个温暖、可爱、又充满好心情的体验吧！🌼✨

Chinese, English

42 e1471252@u.nus.edu Julian
Have a look into NUS’s world class institution! Take a trip to University Town, a home, campus and food 
galore, all in one. Gain exclusive tips and advice from your fellow Indonesian seniors for the application and 
admissions to NUS.

Indonesian, English

43 e1355933@u.nus.edu Sim Shu Yue 

Hi! I’m Shu Yue, a local Year 2 NUS Business School student and your student docent. Join me for a fun and 
relaxed tour where I share insider stories, hidden spots, and what campus life is really like. I hope to make 
your visit feel welcoming and memorable :)  
哈喽！我是舒月，新加坡国立大学商学院的大二学生。欢迎和我一起轻松走访校园，听听内部小故

事、看看不一样的景点，体验真实的校园生活。给您的一次既温馨又难忘的参观体验！

  Chinese, English 

44 e1384507@u.nus.edu Abhijay
As an NUS student tour guide, I’ll show you around campus the way students actually experience it: favorite 
study spots, the best food, and what life here is really like

English, Tamil

45 e0957474@u.nus.edu Chen Kairui

 48 陈恺容 来新加坡已经19年 有两年的导览经验，接待超过3000位游客/ 
超过200研学商务家庭团，非常熟悉各个学龄段的申请流程(从小学到研究生）. I have over 2 years of 
experience and have given tours to over 3000 individuals total/200+ student/ family/ business groups. very 
familiar with application procedures at different stages of education from primary to tertiary.

Chinese, English

46 e1397081@u.nus.edu Yu Zhuoxuan

As a PhD student at Yong Loo Lin School of Medicine, I bring both academic insight and personal experience 
to every campus tour. My tours offer a friendly, informative look into campus life as an international student, 
graduate research opportunities in medicine and life science, and the unique spirit of NUS - perfect for 
prospective students and curious visitors alike. 
作为杨潞龄医学院的在读博士生，我将以轻松而有内涵的风格为您的校园游览带来独特视角。我的

讲解涵盖作为 
国际学生的校园生活体验、医学和生命科学的研究机会，以及新加坡国立大学独特而迷人的精神内

核，非常适合有志加入国大的学生和感兴趣的游客朋友。

English, Mandarin 
Chinese, 
Cantonese



47 e1249250@u.nus.edu Ying Hui
I’m a year 3 Industrial and Systems Engineering student. Have one year experience in being a docent. Feel 
free to contact me! 我是工程系的大三生，拥有着一年的带团经验。有兴趣的话，请联系我！

English, Chinese

48 e1129921@u.nus.edu 杨同学/Gary

您好，我是统杭，目前本科大三计算机学院在读，作为一名经历国内普高和转入新加坡国际体系的

一名国际生，可以代入不同视角带您浏览校园，介绍学生学习和生活。本人开朗健谈，熟悉NUS申
请规划，有带不同年龄段的研学团和家庭团的丰富经验。（Hello, I'm Tong Hang, currently a third-year 
undergraduate student in the School of Computing. As an international student who transitioned from 
China's domestic high school system to Singapore's international education framework, I can offer diverse 
perspectives to guide you through campus life and introduce student academics and daily routines. I am 
outgoing and communicative, well-versed in NUS application planning, and possess extensive experience 
leading study tours and family groups across various age groups.）

English/Chinese

49 e1053635@u.nus.edu Kevin Shixin Liu

I am a Year 4 Computer Science student with a second major in Quantitative Finance, and I have lived in 
Singapore for four years. I previously served as a student guide and have led over 60 tours for families, 
university delegations, corporate visitors, and study groups, ranging from small groups of 2–8 to larger groups 
of up to 20. I enjoy helping visitors understand NUS life from a student’s perspective and sharing practical 
insights about academics, campus culture, and living in Singapore. 
大家好，我是一名大四学生，主修计算机，辅修量化金融。我在新加坡生活了四年，对校园和本地

文化都很熟悉。上学期我积累了丰富的导览经验，接待过超过60个团体，涵盖家庭、名企及高校参
访团（2-20人不等）。希望能结合我的专业背景和在校经历，为大家带来充实且真实的校园介绍。

English, Chinese

50 e1308812@u.nus.edu
Brandon Wong Zheng 
Hang 黄正航

Hi! I’m Brandon, a Malaysian student from NUS Business School. I love exploring unique spots around 
campus and hearing stories from people of all walks of life — and I’m excited to share them with you! Hop on 
and embark on your NUS journey with me!大家好！我是正航， 
一名来自马来西亚的新加坡国立大学商学院学生。我 
喜欢在校园里探索不同的角落，也乐于倾听来自不同人的故事，更期待将这些精彩 
分享给你！快来加入我， 一起开启你的 NUS 校园之旅吧！

中文 English Malay

51 e1459276@u.nus.edu Yeo Shun Khai 杨孙恺
Join me for an engaging tour to explore NUS's rich history and vibrant culture. Experience the campus through 
a student's perspective, uncovering its dynamic community and unique tradition. 
热衷与游客分享NUS，深厚的带团经验，让我带你游览国大校区，为你破解国大迷思.。

English Chinese 
Malay



52 e1129906@u.nus.edu Jiacheng

Join me for an engaging student-led campus tour where I’ll share insider stories, hidden gems, and practical 
tips about university life. I’ll help you explore our learning spaces, facilities, and vibrant student culture so you 
can experience the campus through the eyes of a real student. 
欢迎参加由在校学生带领的校园导览！我会与您分享校园生活的真实体验、鲜为人知的景点，以及

实用的小贴士，带您从学生的视角探索学习环境与校园文化，感受这里独特而充满活力的氛围。

English, Mandarin


